

Title (en)

Border profile for construction elements at the connection with plaster and insulation layer

Title (de)

Laibungsanschlussprofil für an Putz und an eine Dämmsschicht angrenzende Bauteile

Title (fr)

Profil de bord pour éléments de construction à la connexion avec le crépi et un feuil isolant

Publication

EP 1698742 A2 20060906 (DE)

Application

EP 05450197 A 20051206

Priority

AT 21942004 A 20041229

Abstract (en)

The embrasure connection profile comprises a base profile (2) that is fixable to a building section (11) and has a connected outer profile (3), via a flexible bracket (5), as well as a shank (4). The shank of the outer profile is designed to hold a barrier layer (13) and is fixable after setting of the barrier layer on its outer side (7). There may be an adhesive layer (12) on the barrier layer's other side that may be, preferably, a double-sided adhesive layer. There may be a turning chamber (9) for the flexible bracket built between the base profile and the outer profile. The bracket may have a cross-section that is cambered in one or more ways.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Laibungsanschlussprofil (1) für an Putz (10) und an eine Dämmsschicht angrenzende Bauteile (11), insbesondere für Fenster- oder Türstücke, mit einem Basisprofil (2), welches am Bauteil (11) befestigbar ist, und einem mit dem Basisprofil (2) durch eine flexible Lasche (5) verbundenen Außenprofil (3), welches einen Einputzschenkel (4) aufweist. Erfindungsgemäß ist der Einputzschenkel (4) des Außenprofils (3) zur Aufnahme der Dämmsschicht (13) verschwenkbar ausgeführt ist und nach dem Einsetzen der Dämmsschicht (13) an deren Außenseite, vorzugsweise mir Hilfe eines Klebebandes (12) befestigbar, wodurch die Montage der Dämmsschicht (11) erleichtert wird.

IPC 8 full level

E04F 13/06 (2006.01); **E04G 21/30** (2006.01); **E06B 1/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/06 (2013.01); **E04F 13/068** (2013.01); **E04G 21/30** (2013.01); **E06B 1/62** (2013.01); **E04F 19/02** (2013.01); **E04F 2013/063** (2013.01);
E04F 2013/065 (2013.01); **E06B 2001/624** (2013.01)

Cited by

AT17739U1; AT523110A1; AT17402U1; EP2048314A3; AT17864U1; EP1942237A3; DE102011004764A1; EP3708735A1; EP3399130A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1698742 A2 20060906; **EP 1698742 A3 20070718**; **EP 1698742 B1 20080514**; AT 501439 A1 20060915; AT 501439 B1 20090715;
AT E395479 T1 20080515; DE 502005004108 D1 20080626; SI 1698742 T1 20081231

DOCDB simple family (application)

EP 05450197 A 20051206; AT 05450197 T 20051206; AT 21942004 A 20041229; DE 502005004108 T 20051206; SI 200530354 T 20051206